
Innkalling til møte i Studenthovedstaden 

 

Sted: Sysesalen – Chateau Neuf – Slemdalsveien 15 

Tid:  20.06.2024 kl. 09:00-10:00 

 

Deltakere: 

Leder av Velferdstinget i Oslo og Akershus, Karl Magnus NCD Nyeng 

Påtroppende leder av Studentparlamentet ved UiO, Sondre Klungland  

Avtroppende leder av Studentparlamentet ved OsloMet, Henriette Bøe  

Påtroppende leder av Studentparlamentet ved OsloMet, Amalie Fadler Opland  

BI Studentorganisasjon, Carl William Nordby  

BI Studentorganisasjon, Marie Eriksen  

Leder av Det Norske Studentersamfund, Petter Sæterøy 

Leder av Kjellerpubnettverket på UiO, Christina Eide  

Representant fra OSI, Jamil Dost 

Representant fra OSI, Jakob  
Leder av SiOs hovedstyre, Eilif Tanberg 

Studentlivskoordinator på OsloMet, Beate Thandiwe Dessington 
 

Observatør, Oliwia Skowron, samarbeidsansvarlig i Velferdstinget og på vegne av Rådet for de mindre 

Observatør, Celine Lyngåas Sataøen, påtroppende samarbeidsansvarlig i Velferdstinget 

 

Møtet åpnet.  

 

1) Valg av møteleder og referent 

a) Karl Magnus NCD Nyeng velges som møteleder. 

b) Henriette Seim velges som referent.  

 

2) Godkjenning av innkalling og dagsorden  

Innkalling og dagsorden godkjennes. 

 

3) Orienteringsrunde og erfaringsutveksling 

Det tas en runde rundt bordet for orientering og erfaringsutveksling, samt en presentasjon av 

påtroppende representanter i Studenthovedstaden. 

 

 

4) Høring av forslag til alkoholpolitisk handlingsplan 2024-2028 

Byrådet har satt i gang en høringsprosess for alkoholpolitisk handlongsplan. Velferdstinget skal 

svare på denne høringen, og inviterer Studenthovedstaden til innspill. Utkast til høringssvar sendes 

ut med andre innkalling. Les mer om høringen på Oslo kommunes nettsider: 

https://www.oslo.kommune.no/politikk/byradet/byrad-for-kultur-og-naring/kunngjoringer-fra-

byradsavdeling-for-kultur-og-naring/horing-av-forslag-til-alkoholpolitisk-handlingsplan-2024-2028 

 

Kjellerpubbene på UiO har laget et eget innspill som de skal sende inn, de ønsker at SH skal henvise til 

deres innspill.  

  Samfunnet Bislett har fått forslag til høringssvar med oppfordring om å svare med eget innspill.  

Bytte ut prøver med studentrabatt.  

Vi burde si noe om automatisk fornyelse av bevilgning, det er bra.  

Vi sender utspiller fra Velferdstinget, folk kan signere om de vil med oppfordring om å sende sitt eget 

innspill også.  

Vi sender ut til alle som kan signere dette.  

Innspill om å bruke Studenthovedstaden som ord i innspillet.  

https://www.oslo.kommune.no/politikk/byradet/byrad-for-kultur-og-naring/kunngjoringer-fra-byradsavdeling-for-kultur-og-naring/horing-av-forslag-til-alkoholpolitisk-handlingsplan-2024-2028
https://www.oslo.kommune.no/politikk/byradet/byrad-for-kultur-og-naring/kunngjoringer-fra-byradsavdeling-for-kultur-og-naring/horing-av-forslag-til-alkoholpolitisk-handlingsplan-2024-2028


 

Mindre strengt i Lillestrøm, anbefalt å se til Lillestrøm.  

Foreslår å legge til en setning fra OSI om skjenking på idrettsarrangement. (7.2.3, side 20). 

 

5) Kommunikasjon og samarbeid mellom møtene 

Studenthovedstaden har allerede blitt enig om å møtes jevnligere, ca. månedlig. Ved forrige møte 

ble det løftet interesse om mer fortløpende kontakt og samarbeid mellom partene i 

Studenthovedstaden. Hvordan skal samarbeidet se ut til høsten? 

Diskusjonspunkter:  

• Skal det være løpende kommunikasjon mellom de formelle møtene? I så fall 

hvilken kanal skal benyttes? 

• Hvor mye tid ønsker den enkelte part i Studenthovedstaden å bruke på forumet 

og løpende samarbeid? 

• Skal høstens samarbeid konsentrere seg rundt studentmeldingen? 

• Annet 

Vi diskuterer om vi skal ha en annen plattform for kommunikasjon, som slack eller teams. Deltakere 

synes det er nok kanaler å forholde seg til, og vi blir enige om å dele ut e-postene til alle og lage en 

google disk hvor man kan lagre ulike dokumenter – som høringsutspill.  

Til høsten blir følgende tema løftet som interessante: status på studentfrivillighet ut av Covid-19, gå 

gjennom mandatet til Studenthovedstaden.  

 

6) Møteplan høsten 2024 

Hyppigere møter gir også behov for en mer forutsigbar møteplan. Å sette en møteplan for hele 

høsten er kanskje ikke mulig nå før sommeren, men første møte bør være avklart og skje rundt 

studiestart i august. 

 

 Møte etter sommer blir 28. august kl 9-10.  

 

7) Eventuelt 

Meld gjerne inn saker til eventuelt på forhånd, slik at de kan tas inn på dagsorden ved 

andreinnkalling. 

 


